
Usnesení zastupitelstva obce Bošice ze dne 06. prosince 2021 
 

 

Návrh usnesení č.1/6/21 : Zastupitelstvo obce schvaluje následující program: 

1.) Schválení programu 

2.) Zpráva o ověření zápisu 

3.) Volba ověřovatelů zápisu 

4.) Změna ÚP žádosti do změny č. 3 

5.) Rozpočet na rok 2022 

6.) Inventury majetku za rok 2021 

7.) Dotační možnosti 

8.) Dopravní značení samoty Brdo 

9.) Různé 

10.) Diskuze 

11.) Závěr 

 

Návrh usnesení č.2/6/21 : Zastupitelstvo obce schvaluje jako zapisovatele paní Lenku 

Pahoreckou a jako ověřovatele zápisu pana Petra Hanzala a Petra Jandu. 

 

Návrh usnesení č.3/6/21: Zastupitelstvo obce Bošice schvaluje rozpočet na rok 2022 ve znění 

viz. návrh rozpočtu na rok 2022. 

 

Návrh usnesení č.4/6/21: Zastupitelstvo obce Bošice schvaluje plán inventur za rok 2021. 

 

Návrh usnesení č.5/6/21: Zastupitelstvo obce Bošice schvaluje podání žádosti o dotaci 

z programu Jihočeského kraje Podpora cestovního ruchu na vybudování odpočívadla u 

cyklotrasy v Hradčanech. 

 

Návrh usnesení č.6/6/21: Zastupitelstvo obce Bošice schvaluje podání žádosti o dotaci 

z programu Jihočeského kraje Dotace pro jednotky SDH obcí Jihočeského kraje na pořízení 

vybavení pro zásahovou jednotku. 

 

Návrh usnesení č.7/6/21: Zastupitelstvo obce Bošice schvaluje finanční dar ve výši 5 000 Kč a 

pověřuje starostu podpisem darovací smlouvy. 

 

Návrh usnesení č.8/6/21: Zastupitelstvo obce Bošice schvaluje nakládání s pozemkem p.č. 

217/3, v k.ú. Budilov za účelem prodeje.  

 

Informace o rozpočtových opatřeních č. 8/2021 a č. 9/2021. 

 

Manželé Janouškovi přišli zastupitelům objasnit svoji žádost o změnu ÚP Bošice. Po diskuzi 

tuto svoji žádost vzali zpět.  

 

Starosta seznámil přítomné s tím, jak pokračuje řešení žádosti obyvatel „osady Brdo“ o řešení 

dopravní situace na „Brdě“.  

Žádost byla předána k posouzení Policii ČR, územní odbor Prachatice, kde bylo sděleno, že 

žádost není zpracována autorizovanou firmou a nesplňuje požadavky na takovouto žádost, a 

tedy se jí nebudou zabývat, dokud nebude podána v požadované kvalitě. 

 



Starosta informoval přítomné o uzavření smlouvy na dodávku elektrické energie s firmou 

E.ON Energie, a.s. z důvodu ukončení činnosti dosavadního dodavatele Bohemia Energy. 

 

Starosta informoval přítomné o podané stížnosti na zhotovení komunikace v Záhoří panem 

Lubošem Diváckým. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Martin Hodboď  Bc. Lenka Pahorecká 
starosta obce  místostarostka obce 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


